
 לכבוד:

 מזכיר התנועה הקיבוצית  –ניר מאיר 

 

 הנידון: דיון חוזר במזכירות התנועה בנושא מחוז הקיבוצים במפלגת העבודה 

 

 שלום רב,

חברי קיבוצים הדורשים לקיים דיון חוזר   105לפני מספר חודשים הופנתה למזכירות התנועה בקשה של 

כפי  של התנועה הקיבוצים כחלק אורגני במחלקה הפוליטיתבמזכירות התנועה בנושא מיקומו של מחוז 

לאור כך שבדיון הראשוני שהתקיים בנושא, סוכם   השהוחלט במועצת התנועה. הבקשה לדיון חוזר היית

 פגישה שלצערנו מעולם לא התקיימה. ,שהצדדים ייפגשו ויגיעו להבנה בנושא

של חמישה קיבוצים בכדי לקיים דיון   שנדרשת פנייה חברים הייתה 105תשובתך לפנייה של אותם 

במזכירות. למרות שתקנון התנועה לא מראה החלטה שכזו, החלטנו לפנות לקיבוצים בנושא ואנו  

) שער הגולן,  מצרפים למכתב זה בקשה של חמישה קיבוצים לקיים את הדיון הנ"ל במזכירות התנועה

 . רמת רחל ונצר סרני (יטבתה, יזרעאל, 

 על מזכירות התנועה ליישם את החלטות מועצת התנועה! פשוטה ויסודית. בקשתנו היא מאוד 

בהחלטה שנוסחה על ידי צוות משותף לתנועה הקיבוצית ולמחלקות הפוליטיות של מפלגות העבודה 

קידום המעורבות הפוליטית ואושרה על ידי מזכירות התנועה, נכתבו ביין השאר הדברים הבאים: "  ומרצ

המשתייכות לגוש המרכז שמאל, תוך שימור מחוזות   של חברי הקיבוצים בכלל המפלגות הציוניות

תרשים המבנה הארגוני המצורף בסיום ההחלטה מציין אף הוא  . הקיבוצים במפלגות העבודה ומרצ"

המחלקות הפוליטיות כחלק מהמחלקה הפוליטית המורחבת. כאן המקום לציין שהמחלקה הפוליטית את 

 של מרצ עדיין מהווה חלק מפעילות התנועה בהתאם לאותה החלטה. 

יתרה מכך, בידיעה של התנועה לעיתון הזמן הירוק לאחר אישור ההחלטה, מצוין שכוונת ההחלטה  

ית תוך שימור מחוזות הקיבוצים במפלגות הקיימות והדס ילין  במועצה היא לחזק את הפעילות הפוליט

 מסבירה בידיעה שהכוונה בהחלטה החדשה אינה למחוק את הקיים. 

אנו מצרפים את פניית חמשת הקיבוצים ומבקשים להופיע בפני מזכירות התנועה בתקווה להגיע הפעם  

 התנועה.להבנות הנדרשות. כל בקשתנו כאמור היא לקיים את החלטות מועצת 

 

 בברכה,

 מזכיר המחוז -יואב מרגלית

 יו"ר המחוז  -גברי ברגיל

 

 העתקים: חברי מזכירות התנועה

 היגוי שניסח את ההחלטה החברי צוות               


